
 
Upřesnění informací 
 
Vážení a milí spoluobčané, 
 
realistický popis a názor na případnou koupi areálu firmy KOH-I-NOOR Ponas jsem uvedl v našem 
příspěvku. Neměl bych proto na těchto stránkách potřebu ještě reagovat na jiné názory k této věci.  
Pokud je však článek lný zavádějících skutečností a faulů, nemohu jinak. 
Tvrzení, že v areálu firmy Ponas nejspíše vznikne areál Billy, bylo v době psaní těchto příspěvků zcela 
předčasné. Za důležité považuji, že jsme vyjednali příslib od  majitele firmy který má 
vůli a ochotu ke všem jednání přizvat zástupce města. Díky tomu bude možné uplatňovat naše názory 
a stanoviska i v případě, že by město nakonec o areál zájem neprojevilo. Pevně doufám, že různé 
aktivity a výlevy na sociálních sítích vzájemnou důvěru mezi městem a současným majitelem, která nás 
stále drží ve hře, nenaruší. 
Argument, že cena zatíží rozpočet částkou pouze 2 – 3 mil. Kč ročně, a že každým rokem protéká 
městem 300 mil. Kč, je zcela zavádějící. Částka, kterou můžeme každoročně investovat je pouze 
zlomkem celého rozpočtu. 
Tvrzení, že „90 % občanů Poličky je PRO areál KOUPIT a dále rozvíjet“, samozřejmě zavání určitou 
manipulací a je jemně řečeno velice troufalé. S obdobným pokusem takto argumentovat se 
nesetkávám toto volební období poprvé. 
Nakonec se musím zásadně ohradit proti tomu, že snad díky autorům příspěvku se podařilo zařadit 
tento bod na zasedání zastupitelstva. Je absurdní se domnívat, že by město vyřadilo zastupitele 
z rozhodování o této zásadní věci. Naopak vedení města průběžně poskytuje maximum informací, 
v časové tísni jsme získali fundovaný popis možností využití areálu s finančním rozměrem a věc byla 
samozřejmě předložena na pracovním a též i na řádném zasedání zastupitelstva. Jinak to ani není 
možné.  
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